
Protokół Nr XX/20/16

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 11 lutego 2016 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu 

do protokołu – załącznik nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz -  Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał  otwarcia sesji,  stwierdził

quorum i powitał zebranych. 

Następnie Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Tomasza Śliwińskiego – Komendanta

Komendy Powiatowej Policji w Staszowie. Pan Tomasz Śliwiński zaprosił wszystkich obecnych  do

wzięcia  udziału  w konsultacjach  społecznych,  które  odbędą się  tuż  po zakończeniu  sesji  Rady

Miejskiej,  a  będą  dotyczyły  utworzenia  „Mapy  Bezpieczeństwa”.  Nadmienił,  że  uczestnicy

spotkania  będą  mogli  wyrazić  swoje  opinie  na  temat  bezpieczeństwa  oraz  zagrożeń  z  jakimi

spotykają się na terenie  Miasta  i  Gminy Staszów. Podkreślił,  że  wszystkie  zgłoszone problemy

znajdą realne odzwierciedlenie w przygotowanej "mapie".

Głos zabrał Pan Ireneusz Kwiecjasz, przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 14 stycznia 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2016  rok  –  projekt

nr 195/16,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027
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– projekt nr 196/16,

c) określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, dla

których organem prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde

z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 189/16,

d) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do

przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych,  dla  których

organem prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 193/16, 

e) zamiaru utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych – Publiczna Szkoła Podstawowa

im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK  "Jędrusie"  i  Przedszkole  w  Smerdynie  –  projekt  

nr 194/16,

f) zmian w składzie Rady Społecznej Miejsko – Gminnego Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Staszowie uchwalonego Uchwałą Nr VIII/49/15 Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 27 marca 2015 roku – projekt nr 192/16,

g) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 191/16,

h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt nr 190/16,

i) wyrażenia  zgody na  bezprzetargową sprzedaż  nieruchomości  gruntowych  –  projekt  

nr 197/16,

j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt nr 198/16.

 4. Interpelacje radnych.

 5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie na 2016 rok.

  6. Zamknięcie obrad sesji.

Następnie Pan Ireneusz Kwiecjasz zapytał, czy radni mają uwagi do powyższego porządku obrad.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków.

Przewodniczący Rady Miejskiej porządek obrad poddał pod głosowanie.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  porządek  został  jednogłośnie  przyjęty  (obecnych  było  20

radnych).
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Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji,  z  dnia  14  stycznia  2016  roku  i  przyjęli  

go jednomyślnie (obecnych było 20 radnych).

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: “Podjęcie uchwał w sprawie …”.

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały  

wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt  nr 195/16.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/182/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 196/16. 

Radni nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/183/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Jolanta Macias - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt

uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  szkół  podstawowych  

i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za

każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 189/16.

Radna  Gabriela  Urbańska zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Kwiecjasza,  ponieważ  na

dzisiejszym  posiedzeniu  połączonych  Komisji  Rady  Miejskiej  oraz  sesji  opiniowane  

i  podejmowane  są  uchwały  oświatowe,  jako  członek  komisji  oświatowej  radna  ma  możliwość

zwołania posiedzenia komisji, ale w momencie otrzymania materiałów na sesję jest już na to za

późno.  Według  radnej  Urbańskiej  zarówno  ona,  jak  i  pozostali  członkowie  Komisji  Edukacji,

Kultury  i  Sportu  mają  pewnien  niedosyt,  ponieważ  przed  podejmowaniem  nowych  uchwał
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oświatowych komisja powinna dyskutować i rozmawiać na te tematy.  Zwróciła się z prośbą do

Przewodniczącego Kwiecjasza, aby na przyszłość informował przewodniczących poszczególnych

komisji jakie projekty uchwał są przygotowywane, aby mogli zwołać posiedzenie swoich komisji.

Stwierdziła, że w ubiegłych latach pracy w Radzie Miejskiej przyzwyczaiła się do takiego stylu

pracy, że najpierw następuje analizowanie materiałów na komisji a potem uchwała podejmowana

jest  z  pełnym  rozeznaniem,  z  pełną  wiedzą.  Dziś  będzie  podejmowana  uchwała  w  sprawie

utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych w Smerdynie, i radna Urbańska uważa, że wskazane

było zwołanie posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w celu zapoznania się ze śródroczną

oceną klasyfikacją w tej szkole, czy np. w Szkole nr 1 w Staszowie, gdzie również zmieniła się

dyrekcja i  należałoby dowiedzieć się jak ta placówka funkcjonuje. Zwróciła również uwagę, na

fakt, że następujące bezpośrednio po sobie posiedzenia połączonych Komisji i sesja, nie sprzyjają

dogłębnemu zapoznaniu się z projektami uchwał. 

Do  powyższego  odniósł  się  Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  ze  stwierdzeniem,  że  do  tej  pory  nie

otrzymywał od radnych ani przedwodniczących komisji żadnych sygnałów, że jest taka potrzeba ani

zastrzeżeń co do trybu pracy komisji i organizacji sesji.

Pani  Gabriela  Urbańska odparła,  że  „zawsze”  Przewodniczący Rady Miejskiej  wiedząc  jakie

projekty  uchwał  są  przygotowane  informował  przewodniczących  poszczególnych  komisji,  a  Ci

mogli  zwołać posiedzenie swojej  komisji,  w ten  sposób było  więcej  czasu aby przeanalizować

materiały.

Nie zgłoszono dalszych pytań, uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/184/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani  Jolanta  Macias  –  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów

obowiązujących  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do  przedszkoli  i  oddziałów

przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina

Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich

potwierdzenia – projekt nr 193/16. 

Nie podjęto dyskusji.

Nie zgłoszono pytań.
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Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/185/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Jolanta  Macias przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  utworzenia  Zespołu

Placówek  Oświatowych  –  Publiczna  Szkoła  Podstawowa  im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK

"Jędrusie" i Przedszkole w Smerdynie – projekt nr 194/16.

Pani Gabriela Urbańska stwierdziła, że szkoła wraca do stanu sprzed reorganizacji, i zapytała, czy

ze względów ekonomicznych i kadrowych nie lepiej aby Szkoła i Przedszkole w Smerdynie stały

się filią Szkoły w Czajkowie?

Pani Ewa Kondek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów odparła, że takie rozwiązanie

było  brane  pod  uwagę,  jednak  zasadniczym  problemem  jest  działanie  w  Smerdynie  dwóch

placówek: szkoły i  przedszkola.  Jest  możliwość utworzenia filii  szkoły,  natomiast w przypadku

przedszkola jest to niewykonalne, ponieważ w Czajkowie nie funkcjonuje taka placówka, poza tym

w przedszkolach można tworzyć jedynie oddziały przedszkolne, a nie filie. Utworzenie filii szkoły

w tym przypadku nie przyniesie rezultatu, gdyż i tak pozostaną dwie placówki, dlatego mając na

celu obniżenie kosztów tworzony jest zespół placówek oświatowych.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/186/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała  

z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  w  składzie  Rady  Społecznej  Miejsko  –  Gminnego

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Staszowie  uchwalonego  Uchwałą  

Nr VIII/49/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 27 marca 2015 roku – projekt nr 192/16.

Nie podjęto dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  przy  13  głosach  za  i  8  wstrzymujących  się  Rada  Miejska

(obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/187/16
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(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomosciami,  Geodezji  

i Rolnictwa  przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie

nieruchomości – projekt nr 191/16.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/188/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie

służebności gruntowej – projekt nr 190/16.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/189/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani Maria Malczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową

sprzedaż nieruchomości gruntowych – projekt nr 197/16.

Radny  Tomasz  Otrębski   zauważył,  że  przedmiotowych  garaży  jest  25  szt.,  a  po  sąsiedzku

znajduje  się  jeszcze  15-17  garaży,  łącznie  około  50  garaży,  a  ich  właściciele  zmuszeni  są

przechodzić przez drogę wojewódzką bez wyznaczonego przejścia do pieszych. Radny już w latach

ubiegłych  wnosił  o  utoworzenie  w  tym  miejscu  przejścia  przez  rów  i  wykonanie  prawidłowo

oznakowanego  przejścia  dla  pieszych,  jednak  udało  się  jedynie  ustawić  w  tym  miejcu  znak

ostrzegawczy  „uwaga  piesi”  oraz  ograniczenie  prędkości  do  60  km/h.  Pan  Tomasz  Otrębski

zawnioskował  o  wykonanie  prawidłowo  oznakowanego  przejścia  dla  pieszych  przez  drogę

wojewódzką nr 765  do garaży zlokalizowanych przy ul. Solidarności, co zwiększy bezpieczeństwo

właścicieli ww. garaży.

Burmistrz Leszek Kopeć poparł wniosek Pana Tomasz Otrębskiego.

Radni nie zgłosili dalszych pytań, uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.
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Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/190/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie

służebności gruntowej – projekt nr 198/16.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XX/191/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radny Bonifacy Wojciechowski zgłosił 2 interpelacje:

- parking przy ul. Mickiewicza między kościołem św. Barbary a Orlikiem. Uzupełnić brakujące

oświetlenie parkingu, jak również podciąć gałęzie brzozy od srtony Orlika, która to w niedługim

czasie  całkowicie  zasłoni  lampę  i  odetnie  oświetlenie  dużej  części  parkingu.  Oznakować

prawidłowo parking zarówno od strony Tesco jak i od ul. Kolejowej. Znaki, które są zamontowane

równolegle do ul. Mickiewicza nie są widoczne, nie spełniają swojego zadania. Chodzi o znaki

informacyjne „parking”;

- zamontować dwa słupy energetyczne oświetleniowe przed blokiem przy ul. Kilińskiego 6. Jest to

jedyny blok mieszkalny w Staszowie, którego mieszkańcy (45 rodzin) sami z własnego funduszu

remontowego finansują oświetlenie terenu przed ich blokiem. Słupy miały być zamontowane do

końca ubiegłego roku tj. 2015 r. dzisiaj mamy 11 lutego 2016 roku i nic w tej sprawie się nie dzieje.

Mieszkańcy  oczekują,  że  pan  Burmistrz  dotrzyma  obietnicy,  którą  im  złożył  (mieszkańcom)  

i w najbliższym czasie zadanie to zostanie sfinalizowane. W tej sprawie deklaruje swoją pomoc

Spółdzielnia Mieszkaniowa (Zarząd), która chce sfinasować koszt dwóch słupów energetycznych,

kompletnych wraz z robocizną. Urzędowi pozostaje wykonaie planu i zakup kabla energetycznego

przyłącza. Pomoc Spółdzielni Mieszkaniowej jest znaczna dlatego trzeba ją wykorzystać i pomóc

mieszkańcom i jak najszybciej rozwiązać przykry dla nich temat.

Pan Bonifacy Wojciechowski zapytał także czy wykonanie parkingu przy ul. Mickiewicza objęte

jest gwarancją?

Burmistrz Leszek Kopeć poinformował, że odpowiedzi na interpelacje radny otrzyma na piśmie.

W sprawie gwarancji parkingu powiedział, że wykonawcę obowiązuje 5 – letnia gwarancja. 
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Ad. 5

W punkcie  wolne  wnioski  i  zapytania  Radny  Tomasz  Klimek  –  Przewodniczący  Komisji  

Rewizyjnej Rady Miejskiej  zapoznał Radę z planem pracy Komisji  Rewizyjnej  na 2016 rok,  

o  czym  stanowi  § 22  ust.  1  Regulaminu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  

stanowiący załącznik nr 6 do Statutu Miasta i Gminy Staszów (w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi, propozycje, poprawki, co do planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na obecny rok?

Uwag, poprawek nie zgłoszono.

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy  

Komisji  Rewizyjnej  na  2016 rok,  który został  jednogłośnie  zaaprobowany (obecnych było  19  

radnych).

Radny Jerzy Kozioł zabrał głos w sprawie trybu pracy połączonych Komisji Rady Miejskiej i sesji

Rady Miejskiej.  Stwierdził,  że  dotychczas  tradycją  było,  że  posiedzenia  połączonych  Komisji  

i  sesje  odbywały się w innym terminie,  bywały takie  sytuacje,  że posiedzenia te  odbywał się  

w jednym dniu np. przy uchwałach terminowych i radni nigdy nie kwestionowali tych sytuacji.  

Zwrócił uwagę na fakt, że ciężar gatunkowy podejowanych uchwał jest różny. Pan Jerzy Kozioł  

w imieniu własnym, jaki i grupy radnych wnioskował już aby posiedzenia komisji i sesje odbywał

się w różnych terminach. Pan Jerzy Kozioł uważa, że radni powinni mieć czas na przemyślenie  

projektów  uchwał  by  powstające  uchwały  były  merytoryczne,  czemu  nie  sprzyja  ustalanie  

posiedzeń komisji i sesji w jednym dniu. Ponownie zawnioskował o ustalanie terminów posiedzeń

komisji i sesji w innych dniach.

Przewodniczący Ireneusz Kwiecjasz odniósł się do powyższej wypowiedzi ze stwierdzeniem, że

przychyla się do wniosku Pana Jerzego Kozioła. Poinformował także, że jest nawet za zmianą  

statutu, tak by znalazły się w nim zapisy o rozpoczęciu i zakończeniu posiedzeń komisji i sesji oraz

informacje o ewentualnych wyjściach w trakcie tych posiedzeń. Pan Kwiecjasz jest za powołaniem

komisji statutowej, która rozważy i przedyskutuje ww kwestie.

Radny Dariusz Kubalski zwrócił się do Burmistrza Leszka Kopcia z pytaniem, czy planowane jest

usunięcie  barszczu sosnowskiego na terenie miejscowości Grzybów, czy nie będą wykonywane

żadne prace zmierzające do usunięcia rośliny z ww obszaru?

Ponownie głos zabrał radny Jerzy Kozioł. Stwierdził,  że wszyscy radni są świadomi, że Statut

Miasta  i  Gminy  Staszów  wymaga  zmian,  i  nikt  nie  jest  temu  przeciwny,  jednak  kwestia  

organizowania pracy komisji i sesji w jednym dniu nie jest uzależniona od statutu, gdyż statut nie

nakazuje takiego trybu pracy.
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Radny Roman Lasota nawiązał do wniosków składanych w sprawie terminów posiedzeń Komisji 

i sesji, powiedział że czasami jest potrzeba zwołania posiedzenia komisji tematycznej, jednak nic

nie  stoi  na  przeszkodzie  aby  na  posiedzeniach  połączonych  komisji  członkowie  np.  komisji  

Edukacji  omawiali  projekty  uchwał  edukacyjnych.  Stwierdził,  że  wszystkie  komisje  mogą  

obradować osobno, ale trzeba wziąć pod uwagę konsekwencje tej  decyzji  tj.  to że pracownicy  

urzędu muszą przychodzic na posiedzenie komisji  każdej  z osobna i  wielokrotnie tłumaczyć te

same kwestie. Jeżeli podejmowane są uchwały „dużej wagi” to jak najbardziej trzeba je omawiać na

tematycznych posiedzeniach, ale w dniu dzisiejszym radny nie zauważył takich projektów uchwał,

a jeżeli przewodniczący komisji widzą w porządku obrad projekty, które według nich zasługują na

szczególną analizę to nic nie stoi na przeszkodzie, by zwołać posiedzenie danej komisji.

Pani Gabriela Urbańska do powyższego odniosła się ze stwierdzeniem, że nie ocenia ważności

uchwał, według radnej wszystkie uchwały są ważne i w zwoływaniu posiedzeń komisji nie o same

uchwały chodzi. Zdaniem Pani Urbańskiej ważne jest, że podczas takich posiedzeń dokonuje się

dogłębnej analizy projektów odbywa się „burza mózgów”, a podczas posiedzeń wspólnych nie  

każdy jest zainteresowany daną uchwałą a pośpiech towarzyszący takim posiedzeniom nie sprzyja

szczegółowemu omówieniu poszczególnych projektów.

Burmistrz Leszek Kopeć  w sprawie barszczu sosnowskiego poinformował, że usuwanie rośliny

wymaga  rozłożonych  w  czasie,  wieloetapowych  prac.  Rozpoczęcie  prac  planowane  jest  na  

początek  wiosny,  został  również  złożony  wniosek  do  „Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  

Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Kielcach”  w  celu  pozyskania  środków  finansowych  na  

usuwanie barszczu sosnowskiego.

Ad. 6 

Pan Ireneusz  Kwiecjasz podziękował za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1200  do godz.1330

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Staszowie

     (-) Ireneusz Kwiecjasz

Protokołowała:

K. Basińska
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